
 

 

 

 

 

ACTA 85a. ASSEMBLEA DE LA JUNTA GENERAL DE L’ASSOCIACIÓ DE CÀMPINGS I C.V. DE LA PROVÍNCIA DE BARCELONA 

 

Convocatòria: 

• Data: 16 maig 2018 
• Hora: 16:30 h en 1a convocatòria i a les 17:00h en la 2a convocatòria 
• Lloc: Edifici FOMENTO DEL TRABAJO, Via Laietana, 30-32, Barcelona 

 

 

CÀMPINGS ASSITENTS 

1. El Pasqualet (46) Sra. Josefina Soley 
2. El Pont (41)  Sr. Francisco Caballé 
3. El Vedado (47)  Sr. Francisco Caballé 
4. Els Pins (7)      Sr. Miryam Sisa 
5. Platja Vilanova (36) Sr. Antonio Sánchez 
6. L’Esplanada (45) Sr. Jaume Mercadé 
7. L’illa (44)  Sr. Francisco Caballé 
8. Vilademager  (38)  Sr. Miquel Torrents 
9. Globo Rojo (24)  Sra. Anna Brun 

10. Sitges (33)  Sra. Azucena ______ 
11. Vilanova Partk (35)  Sr. Xavier Martinez 
12. El Toro Azul  (28)               Sr.  
13. Pla de Mar (5)  Sr. Joan Aubanell 
14. Del Mar (2)  Sr. Joan Aubanell 
15. LaConca(10)  Sr.  
16. La Rueda(37  Sr. Eduard Santaeulàlia 

 

 

 

S’excusen: 

17. Barcelona (29) 
18. Blau-mar  (9)  
19. Cal Paradís (   )  
20. Celmar (3) 
21. Costa Dorada (23) 
22. El Caballo de Mar (16) 
23. El Carlitos (26) 
24. El Carro (25) 
25. El Garrofer (34) 
26. El Pinar (12) 
27. Enmar (14) 
28. Kanguro (22) 

29. La Tatgera (48) 
30. Les Illes (42) 
31. Lluçanès (39) 
32. Mar y Sol   (8) 
33. Marcos (27) 
34. Oasis  (13) 
35. Roca Grossa  (18) 
36. Rupit (40) 
37. Masnou (30) 
38. Estrella de Mar  
39. Tres estrellas (31) 
40. La Verneda (20) 

41. Freixa (51) 
42. La Maresma(21) 
43. Can Cervera (43) 
44. Bell Sol (15)  
45. Bon Repòs (11) 
46. Bonavista (19)  
47. El Far (17)  
48. La Tordera (4)  

   

 

 

 



S’inicia la sessió a les 17:10h en segona convocatòria: 
 

1. Lectura i aprovació de l’Acta de la sessió anterior. 

S’aprova. 

2. Informe del President. 

• Altes de càmpings a l’associació:  

Càmping Victoria, ha demanat per reingressar novament a l’associació.  

El Càmping Victoria va deixar un deute comptable pendent de 17032,43€. L’any 2011 la associació decideix donar-lo de 

baixa per impagament. 

Amb l’objectiu de readmetre aquest càmpings s’’acorda, per Junta Directiva cobrar fraccionadament el deute acumulat 

fins al 2006 import que suma 7968,63 €. No obstant a la Assemblea s’acorda que el deute a recuperar es fixi a la xifra 

de 13000€, fraccionats a 500€ any sumats a la quota que li pertoqui actualment.  

Fins que no tingui tot el deute liquidat perd tots els drets a nivell de patrimoni, segons diuen els Estatuts de l’Associació.  

 

• Baixes de càmpings associats: Càmping Enmar. Es queixa de manca de protecció/resposta de l’associació pel tema 

de les autocaravanes.  

 

• Legionel·la S’han fet els cursos de renovació de la legionel·la, Recordem que cada empresa ha de tenir el personal 

format i una empresa que li faci les certificacions. 

 

• Conveni signat Pel control de pagues i les analítiques de sanitat:Control plagues (Agustí Campins). 

 

• Barbacoes, hi ha hagut alguns problemes a la zona del Maresme, però s’han solucionat sense problemes. 

 

• Fotografies. En Jaume Cosidó està fent bons reportatges i amb un nombre important de fotos per cada càmping. 

 

• Entrades del Circuït. Hi ha participat, que sabem, només dos càmpings, El Far i el Bonavista. 

Tenen un càmping a Montmeló, abans era àrea d’acampada, ara s’anuncien com a càmping. 
 

• SGAE. Hi ha algun  càmping que l’han avisat del jutjat,  

Han tornat a crear delegats de zones per cobrar als càmpings, 

De moment sabem que alguns càmpings estant pagant i que n’hi haurà més que ho faran. 

Demanarem a la FEEC quin Conveni tenen signat per veure si ens interessa. 

 

• PAU’S està tot aturat degut al 155, en Joan Aubanell comenta que a Malgrat s’han acollit també a una normativa Europea 

que encara és més exigent.  Comenta que fan les dues.  

 

• ACCIONS A LA COSTA DE MALGRAT, s’ha parlat amb en Sr, Enric Millo i la Sra. Maria Toledano (encarrgada de les 

obres del estat). L’escullera està acabada, a Pineda està tot fet i a Malgrat encara està per acabar.  

 

• Tenim Conveni signat, podem trucar per la LOPD. 

 

• Junta Directiva, es dona de baixa al Sr. Alfonso Troyano i alta al Sr. Salvador Olivè (Càmping 3 estrellas). 

 

• Congrés de la FEEC. Serà els dies 20 a 22 de novembre a Santander  

 



• Eleccions Sindicals, s’han de treballar des de les empreses per aconseguir persones de confiança per negociar el 

Conveni amb els Sindicats. 

 

• GENCAT, autocaravanes, està tot aturat, el departament està pendent de nou personal.  

 

  

3. Compte de Gestió i Balanç del 2017 

El Tresorer exposa els resultats del comptes de pèrdues i guanys i Balanç. 

 

4. Pressupost 2018 

El Tresorer exposa els Pressupost pel proper any.  

Es comenta el fet de reclamar els deutes que tenim de càmpings fraccionant-los per aconseguir cobrar. 

 

5. Aprovació quotes  2018 

S’aprova un augment de les quotes del 2% per aquest 2018 

 

6. Informació i gestió de la web 

La Sra. Cati de l’empresa H2o ha fet una exposició de la feina que s’ha millorat amb la nova web i els resultats que s’estan 

aconseguint. Es comenta la nova proposta de targeta de soci via OnLine, sense cap cost pels usuari ni per la associació 

 

7. Informes varis. Veure informe del President.  

 

8. Problemàtica i previsions de la temporada d’estiu.. 

 
De moment sembla que la temporada es presenta be, esperarem a veure resultats al setembre. 

 
 

9. Precs i preguntes. 

1. Campanya de RAC 1 

2. Rutes de Cicloturisme en marxa. 

 

 

  S’aixeca la sessió a les 19h del dia d’avui.  

 

 

  El President                             El Secretari   


